
Protok61 Nr 1/2017

7. XIII posicd7.cnia SWilttokrl.yskicj R;.,dy Dzialalnosci Pozytku Publiczncgo III k;'ldcncji

1: dnia 20 kwietnia 2017 r.

W dniu 20.04.2017 r. 0 godL. 11.00 w sicdzibic Urz~dll Marszalko\Vskiego

Wojewodr.twa Swi~tokrzyskicgo odbylo si~ trzynastc posicdzcnie SWi~tokrzyskiej Rady

D/ialalnosei Pozytku Publicznego [1\ kadeneji.

PosicdLcnic Rady otworzyla pani Agnieszka Piwnik-Pieeyk Przcwodnicz<\.ea

Swi«tokrzyskicj Rady Dzialalnosci Pozytku Publiczncgo. W posiedzeniu udzial wzi«lo

8 ezlonkow SRDPP oraz pani Edyta Marcinkowska z-ca dyrcktora Dcpartamentu Rozwoju

Obszarow Wicjskich i Srodowiska zgodnie z zalqczonq listq obecnoki. ktora stanowi

/.ah.\.Cznik nr I do ninicjsLcgo protokolu.

Prowadz'lca spotkanie przedstawila proponowany porz'ldek obrad (zalqeznik nr 2):

I. Otwarcie posiedzenia.

1. Przyj((cie porzqdku obrad.

3. Konsllitowanic projcktu uehwaly Scjmiku Wojcw6dztwa SWi~lOkrzyskicgo w sprawie

wyznaczenia Swi~tokrzyskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu na terenic otuliny

Swi((tokrqskicgo Parku Narodowcgo w gminic Nowa Siupia.

4. Ustalcnic szczcg610w wyjazdowcgo posicdzcnia SRDPP.

5. Sprawy rozne.

6. ZakOllczcnie obrad.

Nic zgloszono uwag i uzupelniell do porzqdku. Rada przyj~la ww. porzqdek jednomyslnie.

P;'lni Agnieszka Piwnik - Piecyk poiniormowala, LC wplynql do Rady wniosck

z prosb'lo wyra7cnie opinii w sprawie wy,maczellia Swit;:tokrzyskiego Obszaru Chrollioncgo

Krajobrazli na tcrcnic otliliny Swi((tokrzyskicgo Parku Narodowego w gminie Nowa Siupia.

Przewodniezi:lCa poprosila 0 zabranic glOSll dyr. Edyt<{ Marcinkowskll i acfcfOwanic

problemu. Pani Edyta Marcinkowska poinfonnowala. ie projekt uehwaly zostal przedlozony

Sejmikowi. zostal przyj~ty i moze bye dalej konsultowally. Konsultacje prowadzonc sll

z gminq zainteresowanq wyzllaczeniem obszaru oraz Rcgionalnq Dyrekcjq Ochrony

Srodowiska. Obszar 0 ktorym mowa Lostal w)'znacLony juz w 2008 roku jcdnak gmina nie

dopelnib obowiqLku publikacji w wojewodzkim dzienniku urzt:(dO\vym, w zwiqzkll Z czyrn

obszar ten funkcjonowal praktycLllic niclegalnic. Problem pojawil si~ gdy gmina zakladala

kanalilacj~ i okazulo si~. ze zc wzgl~du na obszar chronioncgo krajobrazu mozna policzyc

mnicj niz 120 micszkaJ1cOW na kilometr sieei. ak nalezy to udokumentowac. Gdy gmina



pr/_yslala dokul1lcnly do Urzli(du Marszalkowskicgo cclcl1l werytikacji aglomcracji okazalo

3i~. ole obs/ar prawnic nic iSlnicjc i roZPOC7f{to procedure.; zalegaliL.owania tcgo stanu. Gmina

u/nala /a zasadnt: argumcnty Urzl(du Marsnlko\\"skiego. ab) obsL.ar \\ ymacL.yc Iroche;.

inaClcj niz pierwotnie L.akladano. Dyrcklor Edyta \larcinkowska S7C7Cgoiowo opisala jak

L.ostal wYL.nac/ony obszar z podzialem na strefy. \tichal Pias(,'Cki L.adal pytanic dlaczcgo prlY

Plcf\\otnym \\jlnaClamu tcrcnu wyslarClyla uchwala gminy a teraL. musi bye to

ntwierd/onc PT7CZ Sejmik \\"ojewodztwa. P. \1arcinkowska odpowicdziala. ze wynika to ze

71ntany pocpiscl\\ po 2008 roku. P. AgniesLka Kmlccik zap}lala co 7 dccyzjami. klorc

lapadly pried roklem :W08. C7Y LT7<l.d \lars/alkowski werytikowal stan zastany?

Pani \lan.:inku\\ska poinfonnowala. lC to gmina dccydujc, kt6re obs/ar~ wyznacza jako

chronionc i musl tglosic sic;: do urz({du .\larszalkowskicgo z wnioskiem 0 Wszczf{cle

proccdury fonnalno- prawnej. Po pocdstawieniu zagadnienia prtct dyr. Ed)ll( \1arcinkowsk<l.

Prtc\\odnic/<l.ca Aglllcszka Piwnik-Piecyk nproponowata pr/yj({cie uchwaly popieraj,\ccj

projckt uchwalJ SCjmiku \Vojc\vodzt\\a Swi«tokrzyskicgo \\ sprawic wyznaczenia

Swi«tokr/yskicgo Obs7aru Chronionego Krajobra/.u na tcrcnic otuliny S\\ i«tokrJ:yskicgo

Parku Narodowcgo \\ gminie :-.iowa SruplU. Rada przyjc;:la projekt jednoglosnic. L;chwala

\\ powyZ:i/.cj sprawic stanowi .wl.wznik nr 3 ninicjszcgo protokolu. Projckt tcn zostanie

przcdloi.ony Radnym podczas nastc,;pncj Scsji Scjl11iku Wojcwudztwa Swic;:tokrzyskicgo.

KolcjllY punkl posiedzenia Rady dotyctyl ustalenia stctegolow wyjazdowcgo

posicd/.cllia SRDPP. Wspolnic wybrano tCnllln 25 l1111ja br. Pr/ewodnicz<\ca Agnieszka

Pi\\ nik-Piccyk poinfonnowala zcbranych. i:c spotkanic odbc,;d/ic sic,; w sicdzibic Lokalnej

Grupy Dzialania Krzemienny Kqg \\ Bahowic. Na spotkanic taproszcni zostan<l.

pr.rcdstnwiciclc organi7acji pozar/<l.dowych ora7 samorz,\dowcy z trzech powiato\\-:

skariyskiego. ostro\\lcckiego starachowiekiego. Pani Agnies/ka Piwnik-Piccyk

poinfonnowala. Ie gospodarz spolkania LGD Krtcmicnny Kr<tg \\yrazila ch«c naWI<\.7allla

bliis/cj wsp6lpracy z SRDPP mii(dzy innymi IJoferowala pomoc prz)' organizacji

naJblii.s'Icgo Kongresu Swwaf7yszcn Wojcwod7twJ Swi~tokrzyskiego. Przewodnicz<\ca Rad}

poinfonnowala. le podctas posiedzcnia \\ Bahowic poruS7ony lostanie mif{dzy innymi temat

:;~tuacji pra\\ ncj Rad Dzialalnosei rOl~1ku Publietnego. ;..ia c£t,:f\\ icc br. wst«pnic ustalono

kolcjne spotkalllc \\ tereme. ktore planujc Sl~ zorganizowac w Sandomlertu. D)T. Agnicszka

Piwnik-Piccyk poprosila 0 zabranic glosu pana Tomasza Rejmera 7 ZHP. Tomasz Rcjrncr

poinlonnowal. ie 13 CZ({SC mcrytoryczna. tcgoroC7ncgo Kongresu StowaT7ys7cn odpowiadac

bl.;d/ic Z\\ HVcl.. lIarccrstwa Polskicgo Chora.gic\\ Kiclccka. a linansowac pr£cdsic,;wzi({cic

bttd71C Urz<\d .'vlarszalkowski. P. Rejmer sl\\ierdzii. "i.e nictbl(dne bl(dzie przcdyskutowanic

7 Radq zagadmcn Jakie mialyby bye porusLOne podczas Kongresu.



\V punkcic obrad dotycz<\.cym :spra\\ rOL.nych Michal Piasecki przypomnial

o konicc70osci podjftCia uchwaly \\' sprawic pr/)'st:wienia Swi((tokr/yskicJ Rady Dt:ialalnosci

PuL.)1ku Publiczncgo do Komvcnlu Rad D7ialalnosci Pozytku Public/ncgo. WskaLano

ro\\niez pn:edstawicicli Rady do W\\" Grcmium. L:chwala \\' tcj spra\\ ic stanowi zalqcznik or

-lninicjs/cgo prolokolu.

Wobcc niczgloszcnia innych spraw Przewodnicz<\ca Rady pod/i((kO\vala Zebran)111

C/lonkom Rady La pr/ybycic oraz za ud7ial w posiedzeniu i zakoticzyla spotkanie 0 godLinic

12.20.

ProlOk61 sporz<\d/ila:
i fL, .-L

Anna Kudla

Zalaczniki:

Lalqcznik nr I - ltsta obccnosci

Zah\cznik nr 2 - Por/1\dck obrad

ZalqcLnik or 3 Ucll\\ala or 12017

Zal'4,c/tlik nr 4 Lch\\ ala or 2 2017



Usta obecnosd

XIII posiedzenie

SwiE:tokrzyskiej Rady Dziafalnosd Pozytku Publicznego

20 kwietnia 2017 r. J godz. 11.00, sala nr 122

:

Lp.

I
Imi~ i nazwisko pod pis

1. Ks. Krzysztof Banasik

2. Agnieszka Dudek

3. Sebastian Gralec

- -
4. Karolina Jarosz
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S. Agnieszka Kmiecik ./ .1-,
"
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,

6. Beata Napierala Jp

~
- ~ /=Michaf Piasecki ,---y

I ..-
8. Agnieszka Piwnik- Piecyk ( /<

i

.<j. .:::9. Tomasz Rejmer

~~. IO~t

10. Teresa Sliwa

11. leszek WnE:trzak UJ,V.
12. 8ogus!awa Wypych I 1

,;rS
I



Porz~dck ohrad
XIII posicdzcnia

S\\ il;tokn.:yskicj Rady l)zialalno~ci Poi:ylku Publiczncgo
20 k\\ ictnia 2017 r.

I. Otwarcic posicdzcnia.

2. PrL~jC(cle porL'ldku obrad.

3. KOl1sultacje projektu uchwal} Sejrniku \\"oJew6dztwa S\\ H(tokrL)skiego w sprawic

wyznaclcm3 S\\"i((IOkl7yskicgo Obsnnl Chronioncgo Krajobrazu na terenie otulin~

S\\ i~tokrl}skicgo Parku :--Jarodo\\cgo \\ gminic '\0\\"3 Siupia.

4. Ustalenie slczeg616w wyjazdowego posiedzenia SRDPP.

S. Sprawy roi:m:.

6. Zakoriczcnic obrad.




